

Referat fra Styremøte Gjøvik BK

Mandag 29.05.2017

Tilstede: Hans Erik Menkerud, Lillian Larsen og Frode Hansen

Forfall: Cecilie Sjøstad

Møte 4 i 2017 (inkludert årsmøtet)

Sak 1 Referat fra forrige møte

Ingen merknader til årsmøtetreferatet

Sak 2 Økonomi

Pr nå er det underskudd på ca 4.000, men dette er helt normalt. Har fått inn grasrotandel og bingo penger siden sist. Klubbmesterskapet kostet ca 7000 inkludert blomster til premier. 3700 ble innbetalt i egenandeler, så det ble som tidligere år ganske jevnt fordelt på klubb og medlemmer.

Sak 3 Påmelding liga 17/18

Hans Erik sendte ut spørsmål om interessen for ligaspill neste sesong sammen med invitasjonen til klubbmesterskapet.

Det har kommet 15 positive svar. Det betyr at selv om det skulle være noen som ikke har svart og kan tenke seg å være med, kan vi ikke melde på flere lag enn det vi hadde sist sesong. Dette da det må være 6 spillere på 1.laget og med flere medlemmer som jobber helger så må vi ha noe å gå på.

Hans Erik sender påmelding av lagene innen fristen til NBF og Lillian sørger for betaling.

Hans Erik setter seg selv som kontaktperson for 1. og 2.laget og Lillian for veteranlaget.

Sak 4 Trening

Dette var ett tema etter klubbmesterskapet. Det var tydelig at medlemmene ønsket å flytte treningen slik at veteran/bedriftskamper og trening ikke kolliderte. Flere kunne også tenke seg to dager med ordentlige oljeforhold.

Vi prøver derfor å få til reserverte baner på tirsdag og torsdag, med hovedtrening på tirsdager. To dager vil være en prøveordning og vi er avhengig av at Roger kan tilby oss fornuftig tidspunkt.

Vi må regne med at dette vil doble utgiftene til trening, dvs ca 1000 kr mer pr mnd, så hvis ikke medlemmene møter opp så kan vi ikke ligge med de ekstra utgiftene dette vil gi.

5 cup vil da måtte spilles i treningstia på tirsdager.

Veteranliga ønsker vi å fortsette med på mandager. Siden vi betaler ligapris for dette spillet antar vi at Roger ikke vil kreve ekstra betalt for oljing da.

Hans Erik tar dette med seg i møtet med Roger og formidler resultatet så snart han har avtalen klar.

Sak 5 Dugnad

Vi har fått dugnad i Fjellhallen lørdag 3.juni fra kl 19.00 til ca 01.30. Vi stiller med 3 stk. Hans Erik har hatt litt problemer med å skaffe folk, men det har løst seg denne gangen også.

Sak 6 Eventuelt

Hvis det går i orden med bytte av treningsdag, starter vi opp igjen fra 8.august.

Sak 7 Neste møte

Mandag 7.august kl 17.00 på Bowling1, Gjøvik